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Protokół Nr XIX/2020 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 15 października 2020 r. 

 

Zapis XIX Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://www.youtube.com/watch?v=bB2e9okFSi8&feature=youtu.be 

 

czas rozpoczęcia sesji: 10:00                                                              czas zakończenia: 10:45 

 

XIX Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 15 października 2020 r. na godz. 10.00  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Stegnie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad XIX Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane. Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych. 

Zgodnie z ustawą z 4.04.2019 r. o dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji 

mobilnych podmiotów publicznych do nagrań Sesji Rady Gminy w celu zapewnienia ich 

dostępności cyfrowej dodane zostaną napisy. Poprosił o pojedyncze zabieranie głosu, głośne  

i wyraźne wypowiedzi, w celu prawidłowej ich rejestracji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy 

Stegna Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza Gajewskiego, 

pracowników Urzędu Gminy, mieszkańców, Sołtysów, Radnych Gminy Stegna oraz wszystkich 

korzystających ze środków porozumiewania się na odległość, którzy oglądają dzisiejsze obrady,  

przedstawicieli mediów. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 15 radnych - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał - załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.   Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnej Anny 

Garbowskiej, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 
 

Ad. Pkt. Nr 4.  Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska  złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujących projektów uchwał: 

https://www.youtube.com/watch?v=bB2e9okFSi8&feature=youtu.be
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1.  jako pkt. 9.6. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, stanowiącej działkę nr 471/2, położonej w 

miejscowości Drewnica; 

 

2. jako pkt. 9.7. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2020, oba 

projekty były omówione na posiedzeniu Komisji Rady Gminy.  

 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie wniosek Wójt Gminy  

o wprowadzenie do porządku obrad, jako pkt. 9.6. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej zabudowanej, stanowiącej działkę nr 471/2, 

położonej w miejscowości Drewnica. 

 

Wynik głosowania nad wprowadzeniem projektu uchwały:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie wniosek Wójt Gminy  

o wprowadzenie do porządku obrad, jako pkt. 9.7. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Stegna na rok 2020. 

 

Wynik głosowania nad wprowadzeniem projektu uchwały:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Więcej wniosków, uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad XIX Sesji 

Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z XV, XVI i XVII Sesji Rady Gminy Stegna. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie 

między sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

9.1. wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość i ten sam dzierżawca, działki stanowiące 

własność Gminy Stegna; 

9.2. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 292/1 obręb 

Mikoszewo; 

9.3. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek  

nr 54/4, 56/4, 57/6, 58/12, 58/13, 58/14, 58/15, 58/16, 58/17, 103/19, 103/20 oraz części 

działek nr 58/23, 58/53 w miejscowości Junoszyno; 

9.4. zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

9.5. zmiany Uchwały Nr XI/107/2019 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie wyznaczenia 

inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia zasad w drodze 
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inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego; 

9.6. wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej zabudowanej, stanowiącej 

działkę nr 471/2, położonej w miejscowości Drewnica; 

9.7. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2020; 
9.8. zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 2019 roku  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2020-2032. 

 

10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.  Przyjęcie protokołów z XV, XVI i XVII Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XV. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

 z XV Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 09 czerwca 2020 roku. 

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XV Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

Protokół Nr XV/2020 został przyjęty. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XVI. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

 z XVI Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 10 sierpnia 2020 roku. 

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XVI Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

Protokół Nr XVI/2020 został przyjęty. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XVII. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

 z XVII Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 14 sierpnia 2020 roku. 

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XVII Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

Protokół Nr XVII/2020 został przyjęty. 
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Ad. Pkt. Nr 6.  Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

 

Radni nie zgłosili zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w imieniu Rady Gminy pogratulował Panu 

Markowi Miszewskiemu, nowemu Sołtysowi Sołectwa Wiśniówka i życzył owocnej pracy na 

rzecz społeczeństwa. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski przedstawił pracę komisji: 

1. posiedzenie Komisji w sprawie omówienia materiałów na dzisiejszą XIX sesję. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj przedstawiła pracę komisji: 

1. udział w XVIII sesji Rady Gminy Stegna; 

2. udział w spotkaniu dotyczącym rozbudowy oraz organizacji placówek oświatowych na 

terenie Gminy Stegna; 

3. udział w spotkaniu dotyczącym szczegółów rozbudowy Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Drewnicy; 

4. spotkanie dotyczące analizy regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie Stegna 

oraz kalkulacja kosztów przedstawiona przez Panią Sabinę Kowalską oraz pracownika 

Urzędu Gminy; 

5. posiedzenie komisji – omawianie materiałów na XIX sesję; 

6. udział w XIX sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt przedstawił pracę 

komisji: 

 

1. udział w XVIII sesji Rady Gminy Stegna; 

2. posiedzenie komisji – omawianie materiałów na XIX sesję. 

Ad. Pkt. Nr 8.   Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Radna Magdalena Haftkowska zgłosiła zapytanie: 

1. czy planowane jest otwarcie budynku Urzędu Gminy dla klientów ze względu niesprzyjające 

warunki atmosferyczne. 
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Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska wyjaśniła, że klienci są wpuszczani do środka budynku na 

określonych warunkach i z zachowaniem wszelkich zasad bezpieczeństwa. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.1.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość i ten sam dzierżawca, działki stanowiące własność Gminy Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że wszelkie opinie Komisji ds. 

Społecznych odnośnie dzisiejszych projektów uchwał będą podejmowane na sesji, w związku 

z powyższym nie będzie wywoływał Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych przy każdej 

uchwale o przedstawienie opinii.  

Zapytał czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna bez uwag. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość i ten sam dzierżawca, działki stanowiące 

własność Gminy Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIX/183/2020 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość i ten sam dzierżawca, działki 

stanowiące własność Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.2.   projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działki nr 292/1 obręb Mikoszewo. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 



6 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna bez uwag. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 292/1 

obręb Mikoszewo. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIX/184/2020 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 

292/1 obręb Mikoszewo 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.3.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 54/4, 56/4, 57/6, 58/12, 58/13, 

58/14, 58/15, 58/16, 58/17, 103/19, 103/20 oraz części działek nr 58/23, 58/53 

w miejscowości Junoszyno. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna bez uwag. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek  

nr 54/4, 56/4, 57/6, 58/12, 58/13, 58/14, 58/15, 58/16, 58/17, 103/19, 103/20 oraz części działek 

nr 58/23, 58/53 w miejscowości Junoszyno. 
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Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIX/185/2020 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

działek nr 54/4, 56/4, 57/6, 58/12, 58/13, 58/14, 58/15, 58/16, 58/17, 103/19, 103/20 oraz 

części działek nr 58/23, 58/53 w miejscowości Junoszyno 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.4. projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna bez uwag. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIX/186/2020 

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.5.   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/107/2019 z dnia 29 

listopada 2019 r. w sprawie wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia zasad w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna bez uwag. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/107/2019 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie wyznaczenia 

inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia zasad w drodze 

inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIX/187/2020 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/107/2019 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie 

wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia 

zasad w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.6.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, stanowiącej działkę nr 471/2, położonej  

w miejscowości Drewnica 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jeszcze pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna bez uwag. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej zabudowanej,  

stanowiącej działkę nr 471/2, położonej w miejscowości Drewnica.  
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Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0– imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 

 

 Przyjęto uchwałę Nr XIX/188/2020 

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej zabudowanej,  

stanowiącej działkę nr 471/2, położonej w miejscowości Drewnica 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.7.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna bez uwag. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2020. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIX/189/2020 

w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2020 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.8.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady 

Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 2019 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2020-2032. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska przedmiotowy projekt uchwały cały czas wzbudza 

kontrowersje. Startując na tą kadencję razem z Państwem założyliśmy, jako gmina realizację 

dwóch dużych obiektów, które znajdują się w Wieloletniej Prognozie Finansowej – rozbudowa 

Zespołu Szkół w Stegnie oraz rozbudowa Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Drewnicy. 

Uzyskanie jakiegokolwiek dofinansowania zależy od wielu czynników i kryteriów. Udało się 
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złożyć wniosek do Ministerstwa Sportu i uzyskaliśmy dofinansowanie 6 mln zł na rozbudowę 

Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Drewnicy. Jest to najwyższa kwota, jaką można by 

otrzymać w ramach tego dofinansowania. Cały czas podkreśla, że nie ustaje w staraniach 

dotyczących rozbudowy Zespołu Szkół w Stegnie. W miesiącu lipcu już został złożony wniosek 

do projektu Polska – Rosja, od przyszłego roku do realizacji. Wniosek został przekazany do 

strony Rosyjskiej w celu pozyskania partnera. W międzyczasie pojawiły się środki, które 

umożliwiają rozbudowę tego drugiego zadania, czyli Zespołu Szkół w Stegnie, o pierwszy 

element, którym byłoby zaplecze lekkoatletyczne – boiska, bieżnia, pokrycie starego boiska. 

Ten wniosek został wprowadzony do przedmiotowego projektu uchwały.  

W projekcie uchwały znajdują się również 4,5 mln zł, które udało się zdobyć w projekcie 

społecznym, w ramach, którego będziemy mogli doposażyć, wyremontować świetlice, 

przeprowadzić różne zajęcia. Znajduje się tu również dofinansowanie 266 tyś zł na budowę 

ulicy Krótkiej w Jantarze. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. 

 

Nie dokonano zgłoszeń.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja Skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 2019 roku  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2020-2032. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 3, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 14. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIX/190/2020 

w sprawie zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 

2019 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2020-2032 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w 

okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że interpelacje we wskazanym 

terminie nie wpłynęły. 
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Ad. Pkt. Nr 11.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że jeżeli ktoś chciałby zabrać  

w tym punkcie głos zgłasza ten fakt sekretarzowi obrad, Radnej Anny Garbowskiej.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski ogłosił 5 minutową przerwę.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady XIX Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Obecnych 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że zgłosiły się 3 osoby: 

1. Pani Bożena Kowitz  

2. Pani Edyta Parzątka-Lipińska 

W tej kolejności udzieli głosu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w imieniu Rady Gminy Stegna na ręce Radnej 

Brygidy Drągowskiej złożył gratulacje Pani Sołtys, Radzie Sołeckiej oraz mieszkańcom 

miejscowości Mikoszewo w związku z otrzymaniem nagrody w konkursie „Piękna Wieś 

Pomorska”. 

 

Złożył również gratulacje rodzicom, mieszkańcom miejscowości Jantar w związku z nadaniem 

sztandaru oraz imienia Szkoły Podstawowej w Jantarze. Nieobecność Radnych na uroczystości 

wynikała tylko i wyłącznie z panujących warunków i ograniczeń. 

 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Drewnicy Bożena Kowitz podziękowała 

Radzie Gminy za dzisiejszą decyzję, ma ona ogromne znaczenie. Decyzja o rozbudowie 

zespołu szkolno-przedszkolnego ma ogromne znaczenie dla dzieci, młodzieży i mieszkańców, 

ale również dla całej gminy. 

Podziękowania złożyła również włodarzą gminy, pracownikom urzędu, którzy pracowali przy 

tym projekcie.  

 

Pani Edyta Parzątka-Lipińska zrezygnowała z zabrania głosu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.  Zakończenie obrad. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął 

XIX Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


